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Rada Gminy Pawłowiczki 
 

Protokół nr X/2019 

sesji Rady Gminy Pawłowiczki 

w dniu 28 listopada 2019 r. 
 

 

1. Otwarcie obrad, przywitanie. 

 

 

Obrady rozpoczęto 28 listopada 2019 o godz. 15:10 i zakończono tego samego dnia. 

Otwarcia sesji Rady Gminy Pawłowiczki dokonał przewodniczący rady gminy Przemysław 

Malinka, następującymi słowami: „Otwieram X sesję Rady Gminy Pawłowiczki zwołaną na 

dzień 28 listopada 2019 roku na godz. 15.00”. Sesja odbyła się w sali posiedzeń i ekspozycyjnej 

mieszczącej się na II piętrze budynku Urzędu Gminy w Pawłowiczkach. Przewodniczący 

powitał serdecznie radnych, sołtysów,  wójta Jerzego Treffona, sekretarz gminy Bernadetę 

Hamera i pracowników urzędu. 

2. Stwierdzenie prawomocności obrad. 

 

W posiedzeniu wzięło udział 15 członków. 

Obecni: 

1. Zbigniew Duda 

2. Andrzej Frohs 

3. Eryk Kontny 

4. Brygida Kopitzki 

5. Zygfryd Krauze 

6. Hubert Kubanek 

7. Lidia Kukowka 

8. Jacek Kwiatkowski 

9. Jan Łata 

10. Przemysław Malinka 

11. Bernard Rybka 

12. Jan Trautberg 

13. Tomasz Wielgan 

14. Andrzej Wolny 

15. Mariusz Wychowaniec 

Przewodniczący rady stwierdził obecność wszystkich - 15 radnych.  

3. Przedstawienie porządku obrad. 

 

1. Otwarcie obrad, przywitanie. 

2. Stwierdzenie prawomocności obrad. 

3. Przedstawienie porządku obrad. 
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4. Przyjęcie protokołu z ostatniej sesji. 

5. Omówienie działalności międzysesyjnej. 

6. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Pawłowiczki na 2019 rok. 

7. Podjęcie uchwały w sprawie stwierdzenia zakończenia działalności Publicznego 

Gimnazjum w Pawłowiczkach. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie stwierdzenia zakończenia działalności Publicznego 

Gimnazjum w Gościęcinie. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie rocznego programu współpracy z organizacjami 

pozarządowymi oraz podmiotami uprawnionymi prowadzącymi działalność pożytku 

publicznego na 2020 rok. 

10. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na dzierżawę na okres powyżej 3 lat 

nieruchomości oraz odstąpienie od obowiązku przetargowego trybu zawarcia umowy. 

11. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na wynajem nieruchomości na okres 

powyżej 3 lat oraz odstąpienia od obowiązku przetargowego trybu zawarcia umowy. 

12. Interpelacje i zapytania. 

13. Wolne wnioski. 

14. Zakończenie obrad. 

4. Przyjęcie protokołu z ostatniej sesji. 

 

Przewodniczący rady poinformował, że radni nie składali wniosków do protokołu  nr IX/2019 

z sesji Rady Gminy Pawłowiczki, która odbyła się 24 października 2019 r.   

5. Omówienie działalności międzysesyjnej. 

 

Wójt gminy omówił zadania podejmowane w okresie międzysesyjnym. 

1. Piętnastego listopada br. dokonano odbioru pierwszego etapu zadania pn. Budowa 

kanalizacji  dla miejscowości Urbanowice – etap I. Codziennie przepływa ok. 20 m3 

ścieków. W ramach powyższego zadania zostały również wyremontowane 

nawierzchnie dróg, uszkodzone w wyniku prac, ale uporządkowania wymaga plac na 

terenie miejscowości, który zostanie wyczyszczony, kiedy pozwolą na to warunki 

pogodowe.  

2. Dwudziestego drugiego bm. zrealizowano kolejne zadanie pn. Budowa kanalizacji 

sanitarnej dla wsi Gościęcin III etap. 

3. W dniu bieżącym zakończono prace związane z przebudową ulicy Górnej 

w Gościęcinie. Gmina otrzymała na ten cel 80% dofinansowania, a prace obejmowały 

budowę  chodników po obu stronach jezdni, wymianę krawężników i położenie 

nawierzchni na jezdni. 

4.  Dzięki radnemu z Milic zlokalizowano skład odpadów na terenie firmy w jego 

miejscowości. W dniu bieżącym odbyła się wizja lokalna z udziałem min. policji 
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i podjęto działania, które pozwolą uchronić gminę od poniesienia kosztów ewentualnej 

utylizacji tych odpadów. 

5.  Na wspólnym posiedzeniu komisji zgłoszono problem związany ze świadczeniem 

usług kominiarskich w wyniku czego doszło do spotkania z kominiarzem świadczącym 

usługi na terenie gminy. Głównym problemem zbyt rzadko wykonywanych przeglądów 

kominowych są braki kadrowe. Zalecana interwencja w izbie kominiarzy nie przyniesie 

oczekiwanego rezultatu, ale w razie potrzeb podejmowane  są działania na zgłoszenie.  

6. Wójt apelował o rozpowszechnienie informacji i udział w spotkaniu zwołanym przez 

wojewódzkiego lekarza weterynarii na dzień następny w sprawie szerzącej się choroby 

wśród zwierząt - afrykański pomór świń.  

7. Opracowany został projekt budżetu gminy na 2020 rok. Wójt poinformował przy tym o 

dużym prawdopodobieństwie uzyskania dofinansowania na zadanie, które będzie 

obejmowało budowę kolejnego etapu kanalizacji wraz z przebudową stacji uzdatniania 

wody w Grodzisku.  

8. Zadania realizowane w ramach funduszu sołeckiego w większości zostały zakończone, 

za co wójt składał podziękowania, apelując przy tym o możliwie szybkie dokończenie 

pozostałych drobnych  prac. 

6. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Pawłowiczki na 2019 rok. 

 

Projekt uchwały omówił wójt gminy. Proponował dokonać zmiany w wydatkach polegających 

na przemieszczeniu  środków w dziale  801 Oświata i wychowanie, gdzie należało zabezpieczyć  

kwotę 20.150 zł na wynagrodzenia w świetlicach w szkolnych:  17.300 zł w Pawłowiczkach i 

2.850 zł w Gościęcinie. Kolejna zmiana dotyczy działu  851 Ochrona zdrowia, gdzie 

proponowano zmniejszyć o kwotę 5 tys zł wynagrodzenia w rozdziale 85154 Przeciwdziałanie 

alkoholizmowi przy jednoczesnym zwiększeniu zadań statutowych. Ostatnia zmiana dotyczyła 

funkcjonowania opieki społecznej, gdzie zmniejszono wydatki w rozdziale Wspieranie rodziny 

o kwotę 16.619 zł przy jednoczesnym  zwiększeniu wydatków w rozdziale  Rodziny zastępcze  

o kwotę 5.508 zł i dziale 85502 Domy pomocy społecznej o kwotę 11.111 zł. 

Dyskusji nad projektem nie podejmowano. 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Pawłowiczki na 2019 rok..  

 

Wyniki głosowania 

ZA : 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Zbigniew Duda, Andrzej Frohs, Eryk Kontny, Brygida Kopitzki, Zygfryd Krauze, Hubert 

Kubanek, Lidia Kukowka, Jacek Kwiatkowski, Jan Łata, Przemysław Malinka, Bernard Rybka, 

Jan Trautberg, Tomasz Wielgan, Andrzej Wolny, Mariusz Wychowaniec. 

Uchwała została podjęta jako uchwała nr X/66/19  stanowiąc załącznik do niniejszego 

protokołu. 
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7. Podjęcie uchwały w sprawie stwierdzenia zakończenia działalności Publicznego 

Gimnazjum w Pawłowiczkach. 

Przedstawiony projekt uchwały oraz następny z porządku obrad, omówił wójt gminy. Zgodnie 

z obowiązującymi przepisami gimnazja na terenie gminy Pawłowiczki zostały wygaszone, 

a przedstawione projekty są niezbędne dla formalnego zrealizowania ustawowego wymogu. 

Wójt podkreślał przy tym, że aktualnie ani rada gminy, ani wójt nie posiada kompetencji 

w zakresie powstania, likwidacji bądź zmiany profilu szkół. 

Dyskusji nad projektem nie podejmowano. 

 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie stwierdzenia zakończenia działalności Publicznego Gimnazjum 

w Pawłowiczkach..  

 

Wyniki głosowania 

ZA : 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Zbigniew Duda, Andrzej Frohs, Eryk Kontny, Brygida Kopitzki, Zygfryd Krauze, Hubert 

Kubanek, Lidia Kukowka, Jacek Kwiatkowski, Jan Łata, Przemysław Malinka, Bernard Rybka, 

Jan Trautberg, Andrzej Wolny, Mariusz Wychowaniec, Tomasz Wielgan. 

Uchwała została podjęta jako uchwała nr X/67/19  stanowiąc załącznik do niniejszego 

protokołu. 

 

8. Podjęcie uchwały w sprawie stwierdzenia zakończenia działalności Publicznego 

Gimnazjum w Gościęcinie. 

Dyskusji nad projektem nie podejmowano. 

 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie stwierdzenia zakończenia działalności Publicznego Gimnazjum 

w Gościęcinie.  

 

Wyniki głosowania 

ZA : 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Zbigniew Duda, Andrzej Frohs, Eryk Kontny, Brygida Kopitzki, Zygfryd Krauze, Hubert 

Kubanek, Lidia Kukowka, Jacek Kwiatkowski, Jan Łata, Przemysław Malinka, Bernard Rybka, 

Jan Trautberg, Tomasz Wielgan, Andrzej Wolny, Mariusz Wychowaniec. 

 

Uchwała została podjęta jako uchwała nr X/68/19  stanowiąc załącznik do niniejszego 

protokołu. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie rocznego programu współpracy z organizacjami 

pozarządowymi oraz podmiotami uprawnionymi prowadzącymi działalność pożytku 

publicznego na 2020 rok. 
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Projekt uchwały omówił wójt. Gmina Pawłowiczki w ramach omawianego programu 

podejmuje współpracę z zespołami sportowymi oraz stacją opieki Caritas, działającymi na 

terenie gminy. W ramach krzewienia sportu realizowane są zadania z dwóch dziedzin tj. piłka 

nożna oraz taekwondo. Drugie działanie to opieka pielęgnacyjna i rehabilitacyjna, które w roku 

bieżącym były świadczone za kwotę  120 tys. zł, a na 2020 rok dyrektor Caritas złożył wniosek 

o zwiększenie kwoty o  16 tys. zł w związku z podwyższeniem minimalnego wynagrodzenia. 

Podmioty ubiegające się o dotację składają sprawozdania z wydatkowanych środków. Program 

określa wytyczne i zasady co do podziału i rozdysponowania środków.  

Dyskusji nad projektem nie podejmowano. 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie rocznego programu współpracy z organizacjami pozarządowymi 

oraz podmiotami uprawnionymi prowadzącymi działalność pożytku publicznego na 2020 rok..  

 

Wyniki głosowania 

ZA : 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Zbigniew Duda, Andrzej Frohs, Eryk Kontny, Brygida Kopitzki, Zygfryd Krauze, Hubert 

Kubanek, Lidia Kukowka, Jacek Kwiatkowski, Jan Łata, Przemysław Malinka, Bernard Rybka, 

Jan Trautberg, Tomasz Wielgan, Andrzej Wolny, Mariusz Wychowaniec. 

 

Uchwała została podjęta jako uchwała nr X/69/19  stanowiąc załącznik do niniejszego 

protokołu. 

 

10. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na dzierżawę na okres powyżej 3 lat 

nieruchomości oraz odstąpienie od obowiązku przetargowego trybu zawarcia umowy. 

 

Projekt uchwały, który jest  omówił wójt. Wyjaśnił, że przedmiotem projektu są nieruchomości 

dzierżawione przez mieszkańców gminy od wielu lat. Kompetencje wójta pozwalają na 

zawarcie umów do trzech lat natomiast wnioski zainteresowanych dzierżawą i wynajmem 

mienia ujętego w załącznikach bieżącego projektu i kolejnego z porządku obrad, obejmują 

okres powyżej trzech lat.  

Dyskusji nad projektem nie podejmowano. 

 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na dzierżawę na okres powyżej 3 lat 

nieruchomości oraz odstąpienie od obowiązku przetargowego trybu zawarcia umowy.  

 

Wyniki głosowania 

ZA : 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Zbigniew Duda, Andrzej Frohs, Eryk Kontny, Brygida Kopitzki, Zygfryd Krauze, Hubert 

Kubanek, Jacek Kwiatkowski, Jan Łata, Przemysław Malinka, Bernard Rybka, Jan Trautberg, 

Tomasz Wielgan, Andrzej Wolny, Mariusz Wychowaniec, Lidia Kukowka. 



6 

 

Uchwała została podjęta jako uchwała nr X/70/19  stanowiąc załącznik do niniejszego 

protokołu. 

 

11. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na wynajem nieruchomości na okres 

powyżej 3 lat oraz odstąpienia od obowiązku przetargowego trybu zawarcia umowy. 

 

Dyskusji nad projektem nie podejmowano. 

 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na wynajem nieruchomości na okres powyżej 3 

lat oraz odstąpienia od obowiązku przetargowego trybu zawarcia umowy. 

 

Wyniki głosowania 

ZA : 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Zbigniew Duda, Andrzej Frohs, Eryk Kontny, Brygida Kopitzki, Zygfryd Krauze, Hubert 

Kubanek, Lidia Kukowka, Jacek Kwiatkowski, Jan Łata, Przemysław Malinka, Bernard Rybka, 

Jan Trautberg, Tomasz Wielgan, Andrzej Wolny, Mariusz Wychowaniec. 

 

Uchwała została podjęta jako uchwała nr X/70/19  stanowiąc załącznik do niniejszego 

protokołu. 

 

12. Interpelacje i zapytania. 

Nie dokonano zgłoszeń. 

13. Wolne wnioski. 

Sołtys sołectwa Grudynia Mała Marek Froelich, który pełni jednocześnie funkcję prezesa Izby 

Rolniczej w Opolu apelował o powiadomieniu hodowców trzody o spotkaniu poświęconemu 

chorobie - afrykański pomór świń. Podkreślał żeby uczulić hodowców że informacje będą 

dotyczyły min. odszkodowań. Prezes Izby Rolniczej zapraszał również na posiedzenie, które 

zaplanowano na dzień  12.12 br. z udziałem przedstawicieli Wód Polskich i spółkami wodnymi.  

14. Zakończenie obrad. 

Przewodniczący zamknął obrady słowami: „Zamykam obrady X sesji Rady Gminy 

Pawłowiczki w dniu 28 listopada 2019 roku”. 

  

Przewodniczący 

        Rada Gminy Pawłowiczki 

      Przemysław Malinka 
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Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl  


